
 
Aan het gemeentebestuur van Waalre.  
B. en W. en gemeenteraad.  
 
Meer in het bijzonder wethouder van de gemeente Waalre, 
 
Graag hoor ik hoe het intussen staat met de voortgang tot het plaatsen van extra noodlokalen in 
Waalre Dorp. Ik krijg vragen van verschillende ouders en inwoners uit Waalre Dorp of er al meer 
duidelijkheid is en wat de gemeente van plan is met de opvang van de kinderen uit Waalre Dorp.  
 
Voor die kinderen die de komende tijd naar school moeten gaan en niet meer op De Wilderen 
terecht kunnen, omdat die nu al vol zit er er daardoor onvoldoende ruimte is om aan voldoende 
bewegingsonderwijs voor de kinderen uit de groepen 1 en 2 te kunnen voldoen. De speelzaal wordt 
namelijk gebruikt als klaslokaal.  
 
Dit geeft vanaf nu (herfst/winter) toch echt wel grote problemen voor de motorische vorming van 
alle kinderen uit de groepen 1 en 2, terwijl dit in deze tijd juist extra belangrijk is.  Wat ook door het 
rijk en in de inspectie als zeer belangrijk wordt gezien.  
De gemeente blijft dus hier nu al in gebreke met betrekking tot voldoende ruimte voor goed 
bewegingsonderwijs op De Wilderen.  
Wat gaat de gemeente Waalre hier aan doen ? 
 
Verder is er volgens mij ook nog geen oplossing op de korte en lange termijn voor de kinderen uit 
Waalre Dorp, die de komende tijd 4 jaar worden en niet geplaatst kunnen worden. De eventuele 
extra lokalen bij De Drijfveer zullen uiteindelijk niet voldoende blijken te zijn. De aanpassingen in 
juni/ juli bij de Drijfveer is ook geldverspilling geweest en dat is in 2023 ook zo met de gemeenteraad 
gecommuniceerd, omdat deze school later toch afgebroken zou gaan worden. Het is toch vreemd dat 
een jaar later deze aanpassingen toch gedaan worden.  
 
De aangeboden petitie voor extra noodlokalen is door meer dan 1000 inwoners ondertekend.  
Meedenken wordt als als prettig ervaren, maar als er dan helemaal niets meegedaan wordt, heeft 
deze burgerparticipatie weinig zin.   
Evenals het in gesprek blijven met de verontruste ouders als er geen uitzicht is op veranderend 
inzicht bij het gemeente bestuur.  
 
Hoe zit het met de nieuwe prognoses, die eind oktober/ begin november meer duidelijkheid zouden 
geven? 
Wanneer horen de inwoners van Waalre Dorp en vooral de ouders van deze kinderen hier meer over 
? 
Open communicatie in zo’n belangrijke aangelegenheid is toch cruciaal vindt u ook niet ?  
 
Dat er geen ruimte is in de begroting van 2024 voor extra noodlokalen in Waalre Dorp, klopt volgens 
mij (en een aantal inwoners) niet, als ik het bericht in De Schakel lees, waarin vermeld wordt, dat de 
Gemeente Waalre op een begrotingsoverschot afstevent van € 1.142.000,—. 
 
Ik ben benieuwd als ondersteunend inwoner van de verontruste ouders wat uw antwoord op 
bovenstaande zaken is.  
 
Met vriendelijke groeten en in afwachting van enig bericht, verblijf ik, 
 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 


